

alcoholics anonymous

DACHYPAA

Live
fast,
die Sober!

2026

FRANKFURT EDITION
BAD HOMBURG
14-16.8.2026

www.dachypaa.org

Lasst uns zusammen Genesung feiern!

DACHYPAA setzt sich zusammen aus DACH (D = Deutschland, A = Österreich, CH = Schweiz) und YPAA – Young People in Alcoholics Anonymous (junge Menschen in AA).

YPAA-Meetings bieten eine Plattform, auf der sich auch junge Alkoholiker*innen oder solche im Frühstadium mit anderen identifizieren und verbinden können. Es gibt keine Altersbegrenzung!

YOUNG PEOPLE in AA bedeutet, dass alle Menschen, die sich jung im Herzen fühlen und bereit sind, in der Genesung zu wachsen, herzlich willkommen sind.

CONVENTION

PROGRAMM	Freitag Nachmittag bis Sonntag Mittag
MEETINGS	AA / mit Al-anon Partizipation
WORKSHOPS	12Steps & other Topics
ENTERTAINMENT	Disco/Karaoke/Schnitzeljagd/Lagerfeuer/Yoga/ Tischtennis



ZUSATZOPTION

UNTERKUNFT	Freitag + Samstag im Mehrbettzimmer Jugendherberge
MAHLZEITEN	Frühstück - Mittag - Abendessen - vegetarische & vegane Optionen möglich

Meetings auf Deutsch und Englisch, Main Meetings werden übersetzt.

Tickets für Convention & Buchung der Unterkunft und mehr Info auf: www.DACHYPAA.org

Let's Celebrate Recovery Together!

DACHYPAA is made up of DACH (D = Germany, A = Austria, CH = Switzerland) and YPAA – Young People in Alcoholics Anonymous.

YPAA meetings provide a platform where young alcoholics – or those in early recovery – can identify and connect with others. There is no age limit. YOUNG PEOPLE in AA means that everyone who feels young at heart and is willing to grow in recovery is warmly welcome.

CONVENTION

PROGRAMM	Friday afternoon to Sunday noon
MEETINGS	AA (with Al-Anon participation)
WORKSHOPS	12 Steps & other topics
ENTERTAINMENT	Disco / Karaoke / Scavenger Hunt / Campfire / Yoga / Ping Pong

OPTIONAL

ACCOMODATION	Friday + Saturday in shared rooms (4-6 people) in Youth Hostel
MEALS	Breakfast – Lunch – Dinner Vegetarian & vegan options available

Some meetings will be in english & some in german. Main Meetings will be translated.

Tickets for Convention & Accommodation booking & more at: www.DACHYPAA.org